
-в ПРОЛЕТАРІ ВСІХ КРАЇН, ЄДНАЙТЕСЯ!

НОВЕ ЖИТТЯ
ОРГАН БРОВАРСЬКОГО МІСЬКОГО КОМІТЕТУ КОМУНІСТИЧНОЇ ПАРТІЇ УКРАЇНИ, 

МІСЬКОЇ І РАЙОННОЇ РАД НАРОДНИХ ДЕПУТАТІВ КИЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ

Газета виходить з 17 квітня 1937 року ★ м їм (7101) ★ Середа, 22 липня 1987 року * Ціна 3 кон.

І 1  А'. О З М О в а З читане М . -а'JUчіяддавам—«

БЕРЕГТИ ЖИТЛОВИЙ ФОНД
• ДОВГИИ ВІК МІЩАНСЬКОЇ ПСИХОЛОГІЇ.
• ПРО «МОЄ» І «НАШЕ».
• ХТО ГОСПОДАР У ДВОРІ?
• ВИХОВУВАТИ ГРОМАДЯНИНА.

З чого починається будь-яка квартира? Загально
відомо: Із сходів, коридору, одним словом — під’їз
ду. Так. Знають про це всі. Але чомусь для бага
тьох своя квартира розпочинається лише за килим
ком біля дверей. Там, 1 тільки там (на відміну від 
спільного, а тому, вважай, нічийного під'їзду) 
чистота і затишок.

Моя хата, скраю... Мій будинок — моя фортеця... 
Безумовно, ці стародавні прислів’я, на жаль, і в 
наш час мають своїх гарячих прихильників. А інак
ше не зустрічав би нас під’їзд захаращеними схо
дами, розмальованими, подряпаними стінами, виби
тими шибками.

Хтось, напевне, здвигне плечима: «Це все 
хулігани. Нехай ними міліція займається». Дійсно, 
доросла людина не залишатиме в ліфті сумнівного 
змісту написи. Але ж і підлітки, які це роблять, — 
наші з вами діти! Кілька разів виламували отакі 
молодики двері на горище у будинку по вулиці 
Гагаріна, 19. Чому ж ніхто з мешканців, зачувши 
грюкіт, не зателефонував У міліцію? Що це, як не 
елементарна байдужість, зміст якої влучно пере
дано народом у вищеназваних прислів’ях? А «діти», 
між іншим, затягли ТУДИ ліжко, пили одеколон...

Декому здається, що цей приклад не відповідає 
винесеній у заголовок тематиці розмови. Але ж ці 
двері (1 не тільки у вказаному будинку) доводило
ся кілька разів ремонтувати працівникам ЖЕКу. 
Передчуваю град претензій до цих шанованих ор
ганів. Одвічні два табори: «ми» — мешканці 
1 «вони* — представники житлово-експлуатаційних 
контор. Чи дійдемо, нарешті, згоди?

ЖЕО «Бровари» об’єднує 159 будинків (без вра
хування відомчих і кооперативних). Це 300 тисяч 
квадратних метрів корисної житлової площі. 
У штаті — 68 двірників, електрики, сантехніки, 
ремонтники, працівники будівельних професій... 
А двори наші не обладнані елементарними лавками, 
дитячими 1 спортивними майданчиками, — чую 
скептичні нарікання із загону мешканців. Що ж, 
питання слушне. Прошу відповісти на нього голов 
ного інженера ЖЕО А. М. Бобка.

— В цьому році ми вже придбали так званих 
«малих форм» для дитячих майданчиків на 6 тисяч 
карбованців. Ще на 18 тисяч карбованців замовле
но різноманітних гірок, гойдалок. Виготовлено 
кошториси на благоустрій прибудинкових терито
рій — комплексного спортивного майданчика по
близу будинків № 6, № 8 та № 10 по вулиці Гага
ріна. У наступному році споруджуватимуться такі 
майданчики по вулиці Гагаріна №№ 19, 23, 27.

— Анатолію Миколайовичу, в листах до редак
ції броварчани скаржаться на неякісний або трива
лий ремонт приміщень...

— Так. наш партнер — РБУ-4 — за півріччя 
не виконав капітальних ремонтів на ЗО тисяч кар
бованців. А будівельники Бориспільського РБУ,

яке проводить поточні ремонти, погано забезпечені 
необхідними матеріалами. Та хіба вистачить скла, 
фарби, щоб без кінця ладнати те, що варварськи 
руйнують мешканці? Ні, я не про «хуліганів», а 
саме про нормальних людей Адже ніхто, крім них, 
не заштовхує у сміттєпровід негабаритні речі, 
такі, як посилочні ящики. А новосели, які тягнуть 
меблі і впродовж всього шляху шкрябають стіни? 
Діти, які бачать в сім’ї два ставлення до речей — 
це своє, «наше». А там, за порогом «чуже» — 
отже, можна насмітити біля отвору сміттєпроводу, 
кинути на східцях недопалок — такі будуть палити 
кнопки ліфтів, виводити з ладу переговорний при
стрій, виривати живцем перила сходів...

— Невже немає у нашому місті будинків, по
збавлених цих проявів дикунства?

— Звичайно, є, але дуже мало. Так, звання 
«Будинку зразкового утримання» вже добилися 
мешканці будинків М 3 по вул, 50 років ВЛКСМ, 
№ 19 по вул. Гагаріна та № 2 по вул. Шевченка. 
Ще три (№ 2 по вул. 50 років ВЛКСМ, № 27 по 
вул. Гдгаріна та № 2 по вул. Енгельса) борються 
за це звання. 3apaj, під час перевиборів голів бу 
динкобих комітетів та старших під'їздів, треба з 
усією серйозністю повести розмову про ставлення 
мешканців до соціалістичної власності. Або ще ці
каве питання. Як запобігти інертності багатьох бро- 
варчан? Хто, як не активісти будинкового комітету 
повинні бути організаторами, спроможними запали
ти своїх сусідів на добрі справи, виховати в них 
почуття господаря? Не секрет, там, де дружно ви
ходять на суботннки по упорядкуванню території, 
насадженню дерев, квітів, і діти більше цінують 
труд дорослих. Це знову-таки будинки № 3 та № 2 
по вул. 50 років ВЛКСМ, де головами В. О. Дов 
галь та М. І. Грннишин...

...Слухала я Анатолія Миколайовича, а перед 
очима поставав наш порослий бур’янами двір, засмі
чені сходи, обшарпані стіни. Будинку ж лише три 
роки! Невже так і будемо миритися з цим станови
щем? Адже ЖЕК — це тільки контора, з багатьма 
своїми невнрішеними проблемами, планами 1 нор
мативами. То, може, не вони — для нас. а ми 
самі — для себе? Чому б повсюдно не взяти свої 
будинки на соціалістичне збереження, відмовитися 
від послуг прибиральниць? Гроші, які йдуть на ви
плату їм заробітної плати, дали б можливість час
тіше робити ремонт, ефективніше виконувати наші 
замовлення, швидше впроваджувати новинки, такі 
як «замковий переговорний пристрій» (ЗПМ), оно
вити куточки з необхідною для мешканців інфор. 
маці^ю. Складніше з дітьми. Але давайте спробує
мо. Якщо суботник — вийдемо на нього всією сі
м’єю. А колись, можливо, дамо в руки віник доньці 
чи сину, попросимо підмести сходи на своєму по
версі. Не полінуймося 1 самі зайвий раз тут при
брати. Поступово у свідомість дитини увійде таке 
поняття, як труд на благо людей, усього суспіль
ства. А без цього, погодьтеся, не буде справжнього 
громадянина.

Н. ЧЕМЕРИЧЕНКО.

ВИСОКІ НАГОРОДИ
Цими днями колектив 

ордена Дружби народів 
заводу порошкової мета
лургії імені 60-річчя Ра
дянської України нагород
жено Дипломом Пошани 
ВДНГ УРСР і грошовою 
премією за впровадження 
комплексу робіт по ви
робництву залізного по
рошку в XI п’ятирічці.

Дипломів Пошани рес
публіканської виставки 
удостоєні директор під
приємства О. Г. Больше- 
ченко, старший інженер- 
конструктор О. М. Кри

венко, слюсар цеху по ви
робництву залізного по
рошку В. П. Западлов- 
ський. Серед нагородже
них Дипломами І ступеня 
ВДНГ УРСР — головний 
конструктор заводу Ю. В. 
Колесниченко, колишній 
начальник цеху № 1, а 
тепер секретар парткому 
М. Л. Рубашьський, май
стер цеху Хе 1 П Б. 
Стогнієнко та інші. Ще 
16 металургам вручено 
Дипломи 11 і III ступенів 
виставки.

Т. КУЛИК.

РЕПОРТАЖ
І А ГОДИНА ранку. В 

центрі села бідя бу
динку культури зібралися 
трудівники господарства, 
жителі села, учні місцевої 
школи, вихованці дитячо
го садка.

Порушуючи тишу гур
котом моторів, до Будин
ку культури наближаєть
ся колона комбайнів, яку 
ведуть головний інженер

Урочисто провести ме
ханізаторів на їх звитяж
ну працю прийшли тру
дівники господарства, ■ мо
лодь села, учні, пенсіоне
ри.

Дівчата пов’язують ком- 
бай перам 1 їх помічникам 
червоні стрічки з напи
сом «Жнива-87». Звучить 
музика, оплески присут-

УРОЧИСТІ 
ПРОВОДИ 

МЕХАНІЗОВАНОГО ЗАГОНУ 
НА ЖНИВА-87 ВІДБУЛИСЯ

В ДЕРЖПЛЕМПТАХОЗАВОДІ «РУДНЯ»
господарства Г. М. Купах 
1 бригадир тракторної 
бригади В. Т. Леоненко. 
На площі вирівнюється 
техніка, перед комбайна
ми в чіткому строю сто
ять члени екіпажів меха
нізованого загону.

Розпочинається мітинг. 
Коротким вступним сло
вом його відкрив голова 
профкому господарства 
В М. Мемрук. Він надав

слово секретарю партій
ного Комітету В. Ф. Мак- 
симцю.

— Жнива-87, — ска
зав Володимир Федоро
вич, — це відповідальний 
екзамен не тільки для 
хліборобів, механізаторів, 
а й для всього нашого 
трудового колективу, для 
всіх жителів села. Хоро
ший урожай зернових до
зрів на полях племптахо- 
зіаводу у цьому році. Доб
ре потрудилися комбайне
ри і їх помічники, готую
чи техніку до жнив. Збе
ремо ж урожай вчасно 1 
без втрат!

ніх. Діти, підносять буке
ти квітів механізаторам.

З напутнім словом до 
комбайнерів звертається 
директор господарства 
В. В. Фролов. Він дякує 
за хорошу роботу по під
готовці техніки до жнив 
і бажає успіхів У важкій 
хліборобській праці.

До членів механізова
ного загону звертаються 
голова рада ветеранів

війни 1 праці птахозаво- 
ду Д. П. Денисенко 1 сек
ретар комітету комсомолу 
А. В. Макарова.

Короткий урочистий мі
тинг закінчено. Хор сіль
ського будинку культури 
виконує для механізаторів 
пісню «Хліб всьому голо
ва». Звучить команда: 
«По машинах!». Під уро
чисті звуки маршу меха
нізований загін направ
ляється в поле.

Щасливої і успішної 
праці вам, хлібороби!

В. ЗАРІЧНИЙ.

На прилавках—красилівські овочі
Варту» було теплій літ

ній погоді протриматися 
кіїлька тижнів, 1 на полях 
району достигли овочі 
ріан'НІіх сортів.

До вибіркового збиран
ня огірків та помідорів у 
відкритому грунті присту 
пили красилінчани. На 
Дарницьку оптово-роз
дрібну базу та у торго
вельну мережу Броварів 
вони вже відправили 50 
тонн огірків сортйв «кон
курент», «кущовий», «ал
тайський», «ніжинський- 
12», 2,2 тонни помідорів 
сорту «Искорка».

У той день, коли ми 
побували на красил івсь- 
ких городах, збирала 
огірки ланка К. Ю. Чу- 
няк. Кожна робітниця вя 
конала по півтори денні 
норми.

—- Огірки у нас вроди
ли хороші, — розповідає 
начальник цеху відкрито
го грунту радгоспу «Кра-

силівський» І. А. Куліба- 
ба. —- Плантації зовсім 
не забур’янені. Робітни

ки їх -два рази обробили 
механізованим способом 
і один раз вручну. Тож

думаємо зібрати з кожно
го гектара не менше, як 
по 90 центнерів огірків

Дроте у нас існує 
проблема робочої сили. 
Всього 40 жінок працює

на городі. Щоденно ми 
відправляємо до столу 
трудящих до 8 тонн огір
ків, хоч можна було б від
правляти по 12—15 тонн 
Останнім часом на допо
могу радгоспникаїм при 
йшов загін студентів з 
Києва. Однак цього для 
вирішення проблем ще 
малувато.

Думаємо, що районне 
агропромислове об'єднан
ня допоможе красилівча- 
наїм розв'язати назріле 
питання.

І. вижговськии.
На знімку — герої 

дня: Р С. РОГАЧ, Н. П. 
БОРИСПОЛЕЦЬ, Г. І. 
СКИДАН, О. О. ДЕМ'Я- 
НЕНКО, Г П МОСКА
ЛЕНКО з начальником 
цеху відкритого грунту 
радгоспу «Красилівськнй» 
І. А. КУЛІВАБОЮ.

Фото М. Семинога.
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ПРИМІРНА ТЕМАТИКА
ЛЕКЦІЙ, ДОПОВІДЕЙ, БЕСІД ЗА ПІДСУМКАМИ 

ЧЕРВНЕВОГО (1987 р.) ПЛЕНУМУ ЦК КПРС
1. Червневий Пленум — 

важлива політична подія 
в житті партії 1 Радянсь
кої держави, що ознаме
новує новий етап у пе
ребудові економіки.

2. Економічні протиріч
чя соціалізму 1 шляхи їх 
подолання.

3. Перебудова управлін
ня економікою — загаль
нопартійна справа.

4. Червневий (1987 р.) 
Пленум ЦК КПРС про 
першочергові завдання пе
ребудови.

5. Продовольча про
грама — одне з першо
чергових завдань сучас
ного етапу перебудови.

6. Сімейний підряд —• 
резерв швидкого росту 
сільськогосподарського ви
робництва.

7. Вирішення житлової 
проблеми — гостре 1 не
відкладне завдання сучас
ного етапу перебудови.

8. Повне задоволення 
зростаючих потреб насе
лення на високоякісні 1 
різноманітні товари на
родного споживання та 
створення високорозвину-

тої сфери обслуговуван
ня — завдання першочер
гової ваги.

9. Подальша демокра
тизація суспільства — ви
рішальна умова перебудо
ви.

10. Народний контроль 
— важлива форма залу
чення мас у процес са
моуправління справами 
суспільства 1 держави.

11. Зростання ролі 
людського фактора у ви
рішенні завдань приско
рення перебудови.

12. Гласність, критика 
1 самокритика, контроль 
мас — гарантії здорово
го розвитку радянського 
суспільства.

13. Рішуча демократи
зація суспільного життя 1 
управління, широка глас
ність усіх процесів — 
ефективна зброя перебу
дови.

14. Радикальна рефор
ма економічного управлін
ня — важлива ланка пе
ребудови.

15. Створення цілісної 
системи управління — ви
рішальна умова реаліза-

ції економічної стратегії 
партії.

16. Закон СРСР про дер
жавне підприємство (об’ 
єднання) — основа пере
будови економіки.

17. Перехід від адміні
стрування до економічних 
методів господарювання — 
веління часу.

18. Господарський роз
рахунок — основа усієї 
діяльності підприємства.

19. Радикальна реформа 
ціноутворення — важли
ва сладова частина пере
будови економіки.

20. Радянська економі
ка в умовах перебудови 
як складова частина сві
тового господарства.

21. Галузеве управлін 
ня — на якісно новий 
рівень.

22. Перебудові управлін
ня — чітку організацію і 
партійно-політичне забез
печення.

23. Перебудова — не
від’ємна складова частина 
процесу оновлення усього 
життя країни, пряме про
довження справ Великого 
Жовтня.

ПРАВОФЛАНГОВІ П'Я ТИРІЧКИ
Працючм швачкою на 

фабриці верхнього дитя
чого трикотажу, Наталія 
Василівна Проскуріна за- 
рекіоміеядувіала себе доб
рою майстринею своєї 
справи 1 громадською ак
тивісткою. На недавніх 
виборах до міської Ради 
індродних депутатів вибор
ці 165 округу обрали її 
одностайно своїм депута
том. 'Гелер Наталія Ва
силівна трудиться з під
вищеним ентузіазмом, 
старається виправдати ви
соке давПр’я сумлінною 
працею 1 виконанням, сво
їх депутатських обов'яз
ків. ;

На фото: Н. В. ПРО 
СКУРІНА за роботою.

Фото А. Козака.

БЕЗ ВТРАТ НА ХЛІБНОМУ ПОЛІ
КОМЕНТАР ДО РОБОЧОГО ПЛАНУ 

ОРДЕНА «ЗНАК ПОШАНИ» РАДГОСПУ ІМЕНІ КІРОВА 
НА ПЕРІОД ЖНИВ.

Трудівники нашого гос
подарства останнім часом 
здійснили значну роботу 
по підвищенню культури 
землеробства, впровад
женню прогресивних ме
тодів організації вироб
ництва, насамперед ко
лективного підряду з оп
латою праці за кінцеві 
результати. Це й забезпе
чує нам дедалі кращі 
економічні показники.

Нинішнього раку хлібо
роби зобов’язалися одер
жати на кожному гектарі 
в середньому по 36 цент
нерів зерна, в тому числі 
озимої пшениці по 40 
центнер1!®. Колосові виро
щено на плащі 280 Гек
тарів. Озимі займають 
більшість плащ — 180 
гектарів. У робочому пла
ні врахувати, що траво
стій хлібів здебільшого 
вищий, ніж у попередні' 
жнива, що частина коло
сових може полягти. На 
це звернено увагу механі
заторів»

На жнива відводимо 
сім робочих днів 1 не 
більше. Жнивуватимемо 
комплексно, збирально- 
транспортним загоном. 
Спочатку косовицю роз
почнемо жниварками, за 
ними в роботу включать
ся чотири зоиральні ком

байни СК-5 «Нива». За 
кожним з них закріплено 
достатню кількість авто
машин. Усю необхідну 
техніку ми вже підготу
вали.

На комбайнах працюва
тимуть досвідчені хлібо
роби. Серед них — вете
ран праці комуніст Олек
сандр Давидович Войтюк, 
комуніст Микола Іванович 
Бондаренко та інші.

До збирального комп
лексу ввійшли ланки тех
нічного обслуговування, 
по заготівлі грубих кор
мів 1 підготовці грунту до 
сівби, групи Ідеологічно
го забезпечення, збере
ження соціалістичної 
власності, культурно-побу
това тощо.

Сьогодні ми можемо 
сказати, що до жнив пов
ністю готові. Збиральні 
агрегати укомплектовано 
висококвалііфіков а н и м и 
кадрами, напоготові тех
ніка, створено необхідний 
запас вузлів 1 деталей на 
■випадок ремонту машин 
у полі, припасли вдосталь 
пального. Розробили 1 
здійснюватимемо най
ефективніші заходи, які 
виключають найменші 
втрати зерна.

На власному досвіді 
переконалися, що резуль
тати завжди кращі тоді,

коли повніше використо
вуються прогресивні фор
ми організації праці, тех
нічні можливості машин, 
цінується кожна робоча 
хвилина. На це й зверта
ємо увагу учасників цьо
горічних жнив Незалежно 
від тога, до якої ланки 
збирального комплексу 
вони належать.

У період, що залишив
ся до збирання зернових, 
ще 1 ще раз продумуємо 
всі деталі наступних 
жнив, здійснюємо обкатку 
і технологічну наладку 
кожного агрегата з тим, 
щоб так спланувати весь 
цикл робіт від скошуван
ня до внесення добрив та 
підготовки полів до на
ступної сівби, щоб уник
нути простоїв у роботі. 
Комбайни обладнали спе
ціальними пристосування
ми для скошування по
леглих хлібів. Уже зараз 
дбаємо про безперебійне 
інженерно-технічне обслу
говування машин, ство
рення найкращих умов 
для високопродуктивної 
праці. Зробимо все необ
хідне, щоб забезпечити 
чіткий ритм роботи на 
жнивах, високоякісно і 
без втрат зібрати хліб.

Д, САХНО, 
головний агроном,

ДАВАЙТЕ ПРАЦЮВАТИ
РАЗОМ! гаіЕ™ю

Позаду екзамени, робота в тру
дових учнівських бригадах 1 зато 
нах. Канікули в розпалі. Діти від
почивають. Ось про те, як вони 
працювали, де проводять свій від
починок, чим живе нині колектив 
броварських педагогів, розповідає 
нашому кореспонденту завідуючий 
міським відділом народної освіти 
В. М. ТРОЦЕНКО.

.— Нинішня п’ята трудова чверть 
характерна тим, що майже всі учні 
міста в складі трудових бригад пра
цювали при школах над виконанням 
замовлень підприємств Броварів, а 
близько 500 з них — у трудових за
гонах старшокласників працювали 
безпосередньо на виробництві. Різ
ним є внесок учнів у трудову копил
ку. І свідчить це не тільки про їх 
старанність, а й про те, наскільки 
серйозно поставилися колективи під
приємств Броварів до цієї справи, 
якими видами робіт забезпечили во
ни школярів. Суми грошей, заробле
ні дітьми, говорять красномовніше 
будь-яких слів: найбільша — в учнів 
школи № 3 — 4.5 тисячі карбован
ців, 320 карбованців на рахунку уч
нів школи № 6, близько 400 карбо, 
ванців — школи Хе 2.

В червні в таборах праці 1 відпо
чинку оздоровлено 2870 учнів. 1000 
школярів відпочивало в пришкіль
них піонерських таборах. Добре по. 
працювали організатори для того, 
щоб дітям було там цікаво 1 весело. 
Не тільки учні, а й жителі Броварів 
були свідками багатьох міських захо
дів, проведених для дітей у цей час. 
Газета вже писала про ранок Інсце
нізованої казки, конкурс малюнків на 
асфальті, змагання загонових вожа
тих.

395 учнів відпочивали у спортив
них таборах Ужгорода, Чернівців, на 
Одещині, 340 учнів школи-інтернату 
спортивного профілю — в Євпаторії, 
Ново-Азовську, Ризі. Багато дітей 
перебуває нині на відпочинку у ві
домчих піонерських таборах. Близь
ко 100 дітей Прип'яті і Чорнобиля 
ми спільно з дитячою лікарнею на
правили на оздоровлення в санаторії.

— Василю Миколайовичу, розка
жіть, будь ласка, над розв’язанням 
яких питань працює ваш відділ у ці 
дні.

— Звичайно ж, це підготовка до 
нового навчального року. Візьмемо 
тільки один з її аспектів — госпо
дарський, зокрема ремонт шкільних 
приміщень. Турбот тут, як 1 кожного 
року, вистачає. Мізерні суми освоєні 
на ремонті школи Хе 6 та спортінтер- 
нату. Строки ремонту зриває тут 
РБУ-4 на чолі з І. О. Сидоренком. 
Бажає кращого 1 хід ремонту в шко. 
лах № 1 та № 5. Погано ремонтує 
школу № 8 трест «Броварипромжит- 
лобуд». І, навпаки, приклади бать
ківського ставлення до шкіл демон
струють ПДБП-2 та управління ви
робничого технологічного забезпечен
ня 1 комплектації (школа Хе 3) та 
завод «Торгмаш» (школа № 2).

— Слова «реформа школи» нині, 
як кажуть, у кожного на вустах, бо 
вона хвилює усіх. Нещодавно стало 
відомо про перенесення терміну ро
боти всесоюзного учительського з’їз
ду, Чому так сталося? Ваша думка з 
цього приводу.

— Уже сам цей факт говорить 
про те, яка серйозна 1 складна проб
лема — реформа школи. Педагогіч

на наука виявилася не готовою до її 
розв'язання.

Підготовка до з’їзду поставила 
стільки питань, що відповідь на них 
потребує серйозної, вдумливої робо- . 
ти 1 теоретиків, і педагогів-практиків. 
Для того, щоб не наробити помилок 
в цій важливій справі, необхідно, як 
кажуть, зважити всі «за» 1 «проти», 
потрібен час.

Звичайно, головна роль в успішній 
реалізації реформи школи належить 
учителю. І слід відзначити: резуль
тати цьогорічних екзаменів свідчать, 
що педколективи шкіл міста підви
щили загальний рівень знань, умінь 
1 навичок. Відповіді учнів стали 
більш "глибокими, конкретними, ана
літичними Та разом з тим ще бага
то учнів мають низький рівень під
готовки. І тут ми працюємо 1 будемо 
працювати над пошуком нових форм 
і методів уроку. Як ви знаєте, ми 
уже цровели творчі уроки, які да
вали кращі вчителі міста. Цю форму 
пропаганди передового досвіду буде
мо практикувати 1 далі. Та все ж, 
чого б ми не вимагали від учителя, 
але на нову структуру 11-річного на
вчання нам до 1993 року не пере
йти, якщо міськвиконком, 1 зокрема 
відділ капітального будівництва, не 
буде інтенсивно займатися плануван
ням, проектуванням 1 будівництвом 
шкіл 1 дошкільних закладів. Те, що 
ми зараз, як тимчасовий варіант, ді- 
тей-шестирічок тримаємо в дитсад
ках, призводить до збільшення черг 
в дошкільні установи. Тільки в 
міськвно 1000 заяв на місця в дит
садки. Відставання в будівництві 
шкіл не дає можливості організувати 
на належному рівні роботу груп по
довженого дня. В школах №№ 5, 7, 
8, 9 ніде провести звичайні предмет
ні гуртки з математики, фізики, лі
тератури. історії, бо ці школи пра
цюють у дві повні зміни. У цьому 
році 3500 учнів навчатимуться у 
другу зміну. Це значить, що місту 
бракує принаймні трьох шкіл. Новий 
корпус для молодших класів у школі 
Хе 5 кошторисною вартістю 1 млн. 
300 тисяч карбованців, будівництво 
якого розпочнеться в нинішньому ро- 
ці, не врятує становище. » і

Не відповідає сьогоднішнім вино, 
гам, потребує негайного поліпшення 
1 система трудового навчання, проф
орієнтації школярів. Клеїти конвер
ти, коробки, робити посилочні ЯЩИ
КИ — це справа потрібна, але не го
ловна при підготовці справжніх спе
ціалістів.

І ще я хотів би сказати про таку 
проблему, як житло для вчителів. 
Вимагаючи від них повноцінної від
дачі, не можна забувати 1 про них 
самих, про умови, в яких вони жи
вуть. Адже нині v нас на квартоблі- 
ку переебуває 130 вчителів. Це не
мало, як для Броварів. 24 сім’ї вчи
телів живе у найманих квартирах. 
Назріло питання будівництва будин
ку для вчителів. Є ще ряд питань, 
які постійно непокоять нас. Серед 
них — харчування дітей, якість 
страв, їх асортимент.

Ось на сьогодні деякі з питань, 
якими доводиться займатися мені 1 
моїм колегам. Як бачите, всі вони 
стосуються не тільки педагогів 1 пе
дагогіки. Вони стосуються кожного. 
Давайте ж будемо працювати разом!

Розмову записала 
В. КОВАЛІВСЬКА.

ЗБЕРЕГТИ ВРОЖАЙ ВІД ПОЖЕЖ
Наближається відповідальна пора 

для хліборобів — збирання врожаю. 
Всім відомо, що хліб — це народне 
добро, він завжди був, є і буде свя
тинею. джерелом життя людей. Тому 
збереження його від втрат — святий 
обов’язок кожної людини.

Найбільш відчутні втрати зерна 
спричиняють пожежі, основними при
чинами яких є несправність збираль
них агрегатів, комбайнів, відсутність 
на них та автомашинах Іскрогасни
ків. Необережне поводження та пус
тощі дітей з вогнем біля хлібних ма
сивів. заправка комбайнів в загінках 
та Інше.

Проте не всі це розуміють, тому 
при збиранні зернових та заготівлі 
грубих кормів в господарствах нашо
го району торік мали місце серйоз

ні порушення правил пожежної без
пеки, за що винні були притягнуті 
до адміністративної відповідальності.

Щоб запобігти виникненню пожеж 
на збиранні врожаю, треба суворо 
дотримуватись правил пожежної без
пеки. Для цього не слід допускати 
виїзду на хлібні масиви комбайнів 1 
автомашин, які не пройшли техніч
ного огляду 1 не мають Іскрогасників 
та інших захисних пристроїв, засобів 
пожежогасіння. Дозволяти палити 
цигарки можна тільки в спеціально 
обладнаному для цього місці. Особ
ливу увагу необхідно звернути на ді
тей, не залишати їх без нагляду до
рослих. М. ЛУГОВИН,

голова йрезидії правління добро
вільного протипожежного товари
ства.



ЯК “КРИНИЦЯ" „КОПАЛАСЯ"
Копав, копав криниченьку 
Неділеньку — дві.

(З народної пісні). , 
Ні. наша «Криничень 

ка» «копалась» не неді
леньку—дві. а цілих п’ят
десят років,, бо вона — 
це літературне об’єднан
ня поетів 1 прозаїків, що 
зародилося при райгазеті 
«Стахіановець» в тридця
тих роках. Це тоді, коли 
була створена 1 сама гаое- 
та. Першими її авторами 
стали Поети Д. Чепурний, 
М. Миронець, М. Стель
мах. Писала до газети 1 
ланімоваютаханавка бро- 
варського колгоспу 
«Шлях Ілліча» О. Ли- 
п'яївка та' Інші автори, в 
т. ч. 1 автор цих рядків 
видрукував тут кілька 
своїх поезій, які потім чи
тав на районному огляді 
художньої самодіяльності 
1 одержав у нагороду гі
тару. Сліди цієї гітари 
загубилися у вирі війни, 
що незабаром почалася. 
Війна перервала мирну 
працю. Ожило наше літе
ратурне життя тільки піс
ля визволення міста і ра
йону від фашистів 1 від
новлення роботи редакції.

Повернулися з фронту 
редактор «Стахаїнонця» 
С. А. Погребінський, за
відуючий відділом листів 
Д. С. Каценельсон. які

доклали інемало зусиль, 
щоб відродити літоб’єд
нання.

В 1954 році С. А. По- 
гребінський запропонував 
мені очолити об’єднання. 
Ми постійно нідчували 
підтримку редакції, міцні

ли. До тридцяти чоловік 
нараховувала наша літе
ратурна спілка. Це були 
люди різні за віком, ос
вітою, фахом, уподобан

нями, але єднало нас од
не — любов до літерату
ри. З авторів того часу 
членами Спілки письмен
ників стали М. Сом, 
І. Немирович. А. Динник, 
Ф. Петров, В. Гринько. 
П. ВисІІкан. Активними

криіничанами були брати 
А. та І. Зайцеви — робіт
ники, П. Писаренко та 
М. Гоїрбатенко — вчителі 
та багата інших. Ми піш
ки ходили по селах, чита
ли вірші, оповідання, бай
ки, брали участь в огля
дах художньої самодіяль
ності. Двічі виступали по 
Українському телебачен
ню. На творчі дискусії 
збиралися в редакції. Ось 
одна з таких зустрічей 1 
відображена на фото того 
часу. В першому ряду 
другий злііва — С. А. 
ГІогребШнський, поряд з 
ним — Варвара Гринько, 
далі — Іван Немирович.

І нам, ветеранам літ
об'єднання, приємно, що 
вода в нинішній «Крини
ці» цілюща 1 животворна, 
що багата талановитої су
часної молоді входить в 
об’єднання, радує читачів 
хорошими творами.

Щастя вам і успіхів, 
юні колеги і друзії

В. ПИНДЮРА, 
ветеран Великої Віт
чизняної війни 1 пра
ці, редактор районної 
газети в 1959—62 ро
ках.

НІЩО НЕ 
МИНАЄ 
БЕЗСЛІДНО

ПИЯЦТВУ - БІЙ!

ТЕПЕР важко встановити, «щедра» рука котрого 
з самогонників хлюпнула механізаторові радгоспу «За
плавний» чималу дозу «оковитої», але факт залишає
ться фактом: 19 травня нинішнього року в розпал 
робочого дня Петро Миколайович Марченко спав у ка
біні свого трактора на території гаража.

Цей приклад — тільки один штрих до тієї непри
вабливої картини пияцтва, яку можна спостерігати і в 
колективі «Заплавного», й серед мешканців села. 
«Зелений змій» вкоренився в побуті жителів Мокреця 
й Бервиці настільки міцно, -що викорчувати його буде 
не так 1 просто.

Щоправда, й робити це ніхто не поспішає: замість 
дійових, рішучих заходів впливу, на порушників ан- 
тиалкогольного законодавства здебільшого сваряться 
пальчиком, а то й зовсім їх намагаються не помічати. 
У цьому ще раз переконалися члени районної комісії 
по боротьбі з пияцтвом, які на виїзному засіданні 
знайомилися зі станом роботи по попередженню пи
яцтва в населених пунктах, розташованих на території 
Заворицького 1 Мокрецького сільвиконкомів. Повз їх 
увагу не міг пройти такий факт: 7 травня ц. р. меха
нізатори радгоспу «Заплавний» М. Гудименко та 
О. Мішков перебували на виробництві напідпитку,

а бригадир О. Шепітько просто-напросто не звернув 
на це увагу. Можливо, тепер звертатиме, адже 1 всіх 
механізаторів, 1 бригадира притягнуто до відповідаль
ності й оштрафовано на 50 карбованців кожного.

І все ж сьогодні слід сказати, що при такому став
ленні до боротьби з пияцтвом 1 адміністрації, проф
спілкової організації радгоспу «Заплавний», і викон
кому сільради, 1 органів громадського самоврядування 
годі сподіватися поліпшення стану справ. Ось деякі 
приклади, які дозволяють зробити такий висновок. 
Із 32 громадян, котрі потребують лікування від хро
нічного алкоголізму, торік лікувався лише один. Ко
місія по боротьбі з пияцтвом радгоспу останній раз 
засідала 14 травня 1986 року Первинна організація 
Всесоюзного добровільного товариства боротьби за 
тверезість налічує у своєму складі аж 11 членів із 403 
членів колективу, які постійно працюють у господар
стві. Все це ланки одного ланцюга, назва якому — 
байдужість, безвідповідальність, небажання додавати 
собі зайвих клопотів. І це не минає безслідно. Пияцт
во в селі процвітає, рівень трудової дисципліни зали, 
шається низький Насторожує той факт, що наміти
лася тенденція до зростання кількості прогулів. Як
що протягом минулого року їх зафіксовано 238 люди
но-днів, то за першу половину нинішнього — вже 157.

Не можна обминути увагою й той факт, що осторонь 
вирішення питань попередження пияцтва залишилася 
й парторганізація радгоспу. Як, приміром, зрозуміти 
позицію партбюро, коли воно до цих пір не зреагувало 
на байдужість у виконанні окремими комуністами своїх 
обов’язків. Я вже згадував про бездіяльність комісії 
по боротьбі з пияцтвом. А її ж очолює комуніст 
П. М. Шерверлі.

Не набагато кращий стан роботи по боротьбі з пи
яцтвом 1 в Заворичах. Досить навести лише один при
клад, який промовисто свідчить — «зелений змій» 
вражає душі все нових 1 нових жителів села. Про
даж цукру в Заворичах за півроку склав 44(1) тонни. 
Не треба бути провидцем, щоб стверджувати: більшість 
його пішла на виготовлення самогону. Хоч на обліку 
тут перебуває 65 чоловік, хворих на хронічний алко
голізм, але насправді їх значно більше. Безвідпові
дально ставляться до утвердження тверезого способу 
життя партійна та профспілкова організації. Профком 
не виявляє турботи про залучення трудівників госпо
дарства до цікавого й культурного проведення дозвіл
ля Про який цікавий захід може тут йти мова, якщо 
сам будинок культури має непривабливий вигляд.

Із приходом нового голови сільвиконкому П. М. Со- 
болевського дещо посилилась робота по боротьбі з 
самогоноварінням. Якщо торік було виявлено всього 
сім осередків його виготовлення, то в нинішньому році 
станом на 1 липня — вже стільки ж.. Але це. звичай
но, не може задовольнити, бо виробництвом сивушно
го дурману займається ще значна кількість мешкан
ців. Характерною особливістю, яка впадала у вічі 1 в 
Мокреці, 1 в Заворичах; є пасивність громадських ор
ганізацій. Більшість із них функціонує лише на папе
рі. Не проявляють належної активності й постійні ко
місії Рад, депутати. Тобто робота по викоріненню 
пияцтва, алкоголізму, самогоноваріння пущена на са- 
моплив.

Звичайно, на виїзному засіданні члени комісії ви
словили керівникам радгоспів «Заплавний» і «Заво- 
рицький», головам виконавчих комітетів свої рекомен
дації щодо активізації діяльності в справі дотримання 
антиалкогольного законодавства. Але ці рекомендації 
дадуть користь лише тоді, коли будуть підкріплені 
повсякденними цілеспрямованими заходами, заінтере
сованістю v виправленні становища. А поки що пияцт
во міцно владарює в Мокреці й Заворичах.

А. МРУКОВСМІИИ, 
голова районної квмісії но боротьбі з пияцтвом.

Втрачаємо... 
високоякісний
корм

З миру по нитці... Та 
мова не про нитки 1 со
рочки. Розмова піде про 
харчові відходи. Винося- 
чи їх у бачок, ми не за
мислюємося, в які об’єми 
вони складаються в мас
штабі навіть невеликого 
міста.

Багаторічна практика 
показує, що в середньому 
на душу населення за рік 
припадає 35—50 кілогра
мів відходів, що стано
вить близько 90—150 
грамів на день. Але це 
середній показник. При 
дбайливому господарсько
му зборі виходить значно 
біільше. Так, працівниця 
ЖЕК № 3 Маргарита
Олексіївна Іванова щомі
сяця на своїй дільниці, 
де мешкає 280 чоловік, 
збирає в середньому дві 
тонни відходів, тобто не 
150, а 235 грамів на лю
дину. За рік це становить 
85 кг.

При сучасному добробу
ті місто — це величезна 
машина по «виробництву» 
харчових відходів. Навіть 
не враховуючи приватно
го сектора Броварів, який 
відходи використовує на 
згодовування (власній ху
доби, щоденна маса відхо
дів з розрахунку 150 гра
мів на людину може стаг 
повити близько шести 
тонн. А якщо розрахунки 
проводити за тою кількіс
тю, яку збирають пере
дові працівники ЖЕКів 
М. Іванова. Л. Пінчук, 
В. Троценко, Л. Сорокіна 
та багато Інших, то вихо
дить близько 11,5 тонни 
щоденно. Цими продукта
ми можна прогодувати 
1000—1500 свиней.

Чи справді це так? За 
даними науки, в кожній 
одиниці ваги відходів на
лічується 0,33 кормової 
ОДИНИЦІ. Це досить висо
кий рівень, який дозво
ляє на кожну тонну одер
жувати 40—50 кілогра
мів приросту свинини 1 
одночасно економити до 
250 кг концентрованих 
кормі®. Все це плани,

прогнози, так, як повин
но бути. А реально місто 
збирає відходів за рік 
менше тисячі тонн. В 
зведенні міської планової 
комісії за 1985 рік чіт
ко простежується, що 
комбінат комунальних під
приємств за рік зібрав 
харчових відходів від Ін
дивідуального харчування 
588,1 тонни. Найсумлін- 
нішими збирачами вияви
лися ЖЕК № 1 (162,2 
тонни), ЖЕК №2(146,4), 
ЖЕК № 3 (96,7), ЖЕК 
БЗАБК (48). І це при 
можливості збору за рік 
близько 3,5 тисячі тонн. 
У чому ж причина, що 
збирається в шість разів 
менше?

Перш за все, напевне, 
в низькій культурі 1 сві
домості мешканців та не
сумлінності окремих двір
ників. Між ними немає 
узгодженості. Хто пер
шим повинен піти назу
стріч в цій справі? При
кладом можуть бути Н. О. 
Боровик, М, А. Іванова 
та деякі інші їх колеги. 
Боки постійно нагадують 
мешканцям свого будинку 
про дбайливе збирання 
харчових відходів, слід
кують за тим, щоб вони 
потрапляли тільки у від
ведені для цього ємкості. 
Потрібно сказати також, 
що по всьому місту не
має листівок, які б закли
кали мешканців до цієї 
важливої справи, нагаду
вали їм, як 1 які відходи 
збирати. Адже часто ви
ходить так, що мешка
нець будинку, не задуму
ючись, несе їх, куди ближ
че 1 зручніше. А при та
кому ставленні не тільки 
знищується цінний корм, 
а й створюється можли
вість збільшення КІЛЬКОС
ТІ бродячих собак, кішок, 
розмноження сірих ворон, 
крис, тарганів, мух.

Харчоді відходи — це 
високоякісний корм для 
худоби, 1 дбайливе став
лення до них — обов’я
зок кожного жителя міс
та.

О. РИКОВ, 
заступник голови пре
зидії Броварської ради 
УТОП.

ПОШТА РЕДАКЦІЇ^
ХТО У ВИГОДІ ВІД „ВАЛУ11?
Ваша газета добре робить, що друкує результати 

рейдів-пербвірок магазинів 1 закладів громадського 
харчування міста. А чому не приділяється увага 
якості продукції в наших овочевих магазинах? Зо
крема, помідори, які на початку сезону коштували 
З крб. 50 копійок, надходили в продаж зеленими. 
Чому відповідні служби радгоспу-комбінату «Теп
личний» не дотримуються затверджених держстан- 
дартів, а колектив оптово-роздрібного плодоовоче
вого комбінату нічого не робить для того, щоб по
ставити заслін негодящій продукції?

М. МУСІЄНКО, 
ветеран війни і праці.

ВІД РЕДАКЦІЇ: Питання, яке порушив у своєму 
листі Михайло Йосипович МусІєнко, справді важ
ливе 1 своєчасне. Тому 3 червня ц. р. члени штабу 
міського «Комсомольського прожектора» у складі 
В. Москаленка, П. Бондаренка та Л. Галицької пе
ревірили. чим торгує магазин № 8, що по вул. 50 
років ВЛКСМ, № 13. Саме тут наш читач бачив 
у продажу незрілі помідори. Згідно з актом № 11, 
який склали прожектористи у присутності стар
шого продавця магазину В. Г. Соколовської, в під
собному приміщенні знаходилося 28 кілограмів 
крупних помідорів, зелених і бурих В той же час 
в продажу були дрібні. Червоних серед них теж 
було не густо.

Що це означає? А те, що тепличники згідно до
говору «поле — магазин» везуть кільцевим марш
рутом свій недозрілий товар безпосередньо спожи
вачам. Іншими словами, гонять горезвісний «вал». 
Як правило, потім 2—3 дні такі помідори дозрі
вають у підсобках. ОРПК ж від цього один клопіт 
та збитки.

Як розповів нам директор Броварського оптово- 
роздрібного плодоовочевого комбінату В. І. Бугай. 
чук, план по ранніх овочах радгоспним «Теплич
ного» виконують нестабільно. Якщо помідорів за
мість 60 тонн вже одержано 110, то інша продук
ція, наприклад редиска, почала надходити із запіз
ненням. Ускладнюється 1 контроль за якістю про
дукції, яка транзитом надходить з поля на прилав
ки. Ці обставини 1 намагаються використати деякі 
господарники, щоб збути нестандартні овочі. Крім 
тепличників, цим «грішать» у радгоспі «Бобриць- 
кий» (директор І. І. Стасюк).

Підсумовуючи сказане, редакція звертається до 
директора радгоспу-комбінату «Тепличний» В. І. 
Чернишенка. Шановний Володимире Іллічу! Чекає
мо відповіді на запитання: «Чому зелені помідори, 
інша нестандартна продукція з теплиць потрапляє 
у магазини?».

ЩОБ ПАСАЖИРАМ БУЛО ЗРУЧНО
Мені часто доводиться їздити на Зазнм’я — 

Погреби. І кожного разу, чекаючи автобус на пово
роті (зупинка «Лісова»), відчуваю незручності. 
По-перше, ніде сісти. Тож всі — 1 молоці, з дітка
ми, і старі — стоїмо. По-друге, підійти до автобуса 
в сиру погоду важко через калюжі і грязюку. Але 
хтось же повинен подбати про пасажирів?П. тимощик.

ВІД РЕДАКЦІЇ: За роз’ясненнями з цього при
воду ми звернулися в районне шляхове ремонтно- 
будівельне управління. Майстер дільниці № 2 
В. Т. Попроцький запевнив, що роботи по благо
устрою зупинки відновляться в липні. В цьому ж 
місяці буде облицьований плиткою павільйон, в 
ньому встановлено лаву. 



СВЯТО У КАЛИТІ
І-І ЕДАВНО в Калиті 
1 1 проходила II спарта
кіада райа-гропрому. Свят
ково прикрашений стаді
он, виступ інструменталь
ного ансамблю створили 
хорошим настрій не тіль
ки учасникам, але й чис
ленним глядачам, які зі
бралися на трибунах по- 
вболіваки за свої коман 
ди. До учасників спарта
кіади звернувся заступник 
голови райвиконкому 
Я. А. Стеценко. Він по
здоровив учасників з від
криттям спартакіади, по
бажав їм успіхів у праці 
1 спорті. До учасників та
кож звернувся голова Ка- 
литянського КСК І. В. По
грібний. В урочистій об
становці кращії спортсме
ни району підняли пра
пор змагань.

Відкрили змагання жін-

ки. В бігу на 100 м 1 
стрибках у довжину пере
могла спортсменка з рад- 
соспу-комбінату «Калитян- 
ський» О. Пономаренко. 
400-метрінку першою по
долала Л. Коваленко з 
раїйспожимспілки, а 800- 
метртвку В. Понома
ренко з ДППЗ «Рудня». 
В естафеті 4x100 метрів 
кращою була сильна 
команда радгоспу-комбі- 
наду «Калитянський». Се
ред волейболісток перемо
га також за калитянками.

В змаганні чоловіків в 
штовханні ядра сильні
шим виявився м. Мар
ченко з держиш ем.іттах ода

ми 1 грамотами. Змагання 
пройшли на високому ор
ганізаційному рівні. На 
жаль, не всі 'колективи 
фізкультури взяли в них 
участь. Радгоспи «Боб- 
рицькиїй», «Літківський», 
імені Кірова проігнорува
ли цю подію. Керівникам 
цих господарств варто за
мислитися над питанням 
подальшого розвитку фіз
культури 1 спорту в сво
їх радгоспах, піднести цю 
роботу на такий рівень, 
як того вимагають доку
менти партії і уряду.

Л. БЕРЕНДЕЕВ, 
Інструктор по спорту 
райспоживспілкн.

ПОПЕРЕД У-Т ОРГМАШІВЦ1
ПРО ПІДСУМКИ ОБЛАСНИХ ТА МІСЬКИХ ЗМАГАНЬ З ФУТБОЛУ

В нинішньому році в чемпіонаті Київщини з футбо
лу серед команд II групи наше місто представляє 
футбольна команда заводу. «Торгмаш». Кожен 
колектив фізкультури зобов’язаний виступати в зма
ганнях двома складами — дорослою 1 юнацькою 
командами. Завершилося перше коло чемпіонату. 
Наші земляки лідирують, набравши в сумі 23 очка. 
На другому місці Бориспільський «Будівельник», який 
набрав також 23 онка, але в особистій зустрічі пере
могли торгмашівці. На третьому місці «Динамо», 
м. Березань (21 очко). Далі «Колос», Бортничі (17), 
«Колос», Згурівка (14), «Енергетик», Ново-Україн- 
ка (14). «Динамо», Васильків (ІЗ), «Колос». Немі- 
шаєво (13), «Колос». Броварський район (6).

Наводимо дати і назви команд, з якими у другому 
колі обласних змагань зустрінеться «Торгмаш»;

2 серпня — «Будівельник», м. Бориспіль;
16 серпня — «Динамо», Березань;
6 вересня — «Енергетик», Ново-Українка;

20 вересня «Коло%», Немішагво.
Поєдинки відбудуться на броварському стадіоні 

Початок матчів юнацьких команд о 13 годині, дорос
лих — о 15 годині.

Більше половини матчів зіграно у футбольному 
чемпіонаті Броварів серед колективів фізкультури. 
Нагадаємо, іцо чемпіонат міста проводиться по двох 
групах. У першій виступає 8 команд, у другій —- 10. 
Команди і групи, зайнявши в змаганнях 7 1 8 місця, 
перейдуть у II групу, а команди другої групи, зайняв
ши два перших місця, здобудуть право брати участь 
в чемпіонаті 1988 року в І групі.

Команда «Торгмаш» є лідером міського турніру, 
набравши 14 очок з 16 можливих. За нею йдуть: 
«Металург», ЗГІМ (11 очок), «Холодильник», 
ДОК (10), «Будівельник», трест «Броварипромжитло-

буд» (9), «Комунальник», завод НКО (6), «Автомобі
ліст», вантажне автопідприємство (6), «Авангард», 
БЗАБК (5) і «Автомобіліст», АТП пасажирське 
(0 очок).

В другій групі лідирує команда РМЗ, далі — 
команди ДЮСШ міськвно, домобудівного комбінату, 
заводу пластмас, фабрики верхнього дитячого трико, 
тажу.

Наводимо календар ігор чемпіонату міста серед 
команд І групи:

13.08 «Торгмаш» — «Комунальник»
14.08 «Металург» — «Холодильник»
17.08 «Авангард» — «Комунальник»
18.08 АТП (пас.) — «Металург»
19.08 АТП (вантаж.) — «Холодильник»
20.08 АТП (пас.) — «Торгмаш»
21.08 ^Комунальник» — «Будівельник»
24.08 «Авангард» — «Металург»
25.08 «Будівельник» — «Холодильник»
26.08 «Комунальник» — АТП (пас.)
27.08 «Торгмат»*^* «Авангард»
28,08 «Металург» — «Будівельник»
31.08 «Холодильник» — «Авангард»

1.09 «Будівельник» — АТП (пас.)
2.09 «Металург» — А.ТП (цантаж.)
3.09 «Будівельник» — «Торгмаш»
7.09 «Холодильник» — «Комунальник»

10.09 «Холодильник» — «Торгмаш»
17.09 АТП (вантаж.) — «Торгмаш»

Матчі проводитимуться на міському стадіоні. Поча
ток о 18-30.

В. ПОДЗИГУН, 
головний суддя змагань.

і......................... - . ..........................................а— і»

Редактор А. ВОЛОШИНЕНКО.

На вернісажі.
Фото Б. Горбачевського.

ту громадського харчуван
ня О. І. Єщенко повідо
мив, що критику визнано 
справедливою. За недолі
ки. допущені в організа
ції роботи шкільних їда
лень піід час літніх наїні-

^Оздоровл еннії 
без задоволення66

Матеріал рейдової 
бригади під такою на-‘ 
звою було опубліковано в 
«Новому житті» № 97 
від 23 червня ц. р. В ньо
му йшлося про незадо
вільну організацію харчу
вання дітей в піонерських 
таборах пращі й відпочин
ку.

У своїй відповіді ре
дакції директор комбіна-

кул>, директору об’єднан
ня О. В. Петюк оголоше
но партійне стягнення. 
Предметна розмова по су
ті оправи відбулася на 
нараді колективу об'єд
нання Шкільних їдалень. 
Відповідальних осіб зобо
в’язано в майбутньому не 
повторювати помилок ни
нішнього сезоіну оздоров
лення школярів.

воду «Рудая», в бігу на 
100 1 400 метрів — I. 
Фески: з радгоспу «Плос- 
ківськнй», 800-метрову 
дистанцію першим подо
лав Г. Пишняк з «Торг- 
машу», а 1500-метрову 
— В. Русак з «ІІлоскЬв- 
ського». В стрибках* у 
довжину переміг пред
ставник радгоспу-комбіна- 
ту «Калитянський» К. Ли- 
Пін. Господарі виявилися 
•найсильнішими в естафе
ті 4X100 м. В змаган
нях з ручного м’яча пере
могла команда радгоспу 
« Гоголівський»

Перемоіжці змагань на
городжені цінними приза-

ДОВІДКОВЕ ВІДДІЛ
ДО УВАГИ БРОВАРЧАН ТА ЖИТЕЛІВ

• РАЙОНУ
25—26 липня ц. р. з 10 до 17 години у Брова- 

рах на стадіоні «Спартак» буде проводитися
ЛІТНІЙ ЯРМАРОК ПОБУТОВИХ ПОСЛУГ.
Підприємства управління побутового обслуго

вування Київського облвиконкому продемон
струють нові сучасні моделі одягу, взуття, три
котажних, хутряних виробів та головних уборів, 
їх можна буде придбати чи зробити замовлення 
на виготовлення.

Ви зможете також відремонтувати побутову 
техніку і телерадюапаратуру, зробити дрібний 
ремонт одягу, трикотажних виробів, взуття, тер
міновий ремонт годинників, сфотографуватися, 
почистити одяг у хімчистці тощо.

Відбудеться показ моделей літнього асорти
менту швейних та трикотажних виробів, голов
них уборів, а також сучасних зачісок побутови
ми закладами області та республіканським Бу
динком моделей.

Діти зможуть покататися на «трійці», ознайо
митися з пересувною зоовиставкою Київського 
зоопарку, сфотографуватися біля чучел екзотич
них тварин.

Ласкаво просимо! Чекаємо вас на нашому 
ярмарку!

Адміністрація.

Адміністрація рад
госпу «Літківський» 
запрошує мешканців 
міста та району

НА ЗБИРАННЯ 
ОГІРКІВ

Оплата—4 копійки за 
1 кілограм стандарт
них огірків та 1 копій
ка за кілограм нестан
дартних. Крім того, на 
кожну тонну зібраних

огірків буде продава
тися 50 кілограмів 
комбікорму. У рахунок 
зароблених грошей 
можна буде ■ купити 
огірки по 10 копійок 
за кілограм.

Збиратися біля цен
тральної контори рад
госпу з 8 до 9 години 
із 16 до 17.30.

.Дирекція.

Приймально-заготівельні пункти району 
ЗАКУПОВУЮТЬ У НАСЕЛЕННЯ КВАСОЛЮ 
у необмеженій кількості по ”0 копійок за кіло
грам.

Найбільш активні здавачі будуть заохочені 
грошовою премією.

Заготконтора.

ДО УВАГИ МЕШКАНЦІВ МІСТА 
ТА РАЙОНУ

У магазині «Меблї», що по вулиці Вокзальній, 
можна придбати набори меблів «Олена», «На
дія», «Лебідь», «Волинь», «Мрія», дивани-ліж- 
ка, дерев’яні ліжка, серванти, шафи.

При райспоживспілці 
СТВОРЮЮТЬСЯ КООПЕРАТИВИ

по заготівлі і переробці вторинної сировини, 
а також заготівлі і реалізації лишків сільгосп- 
продуктів. Запрошуємо на цю роботу голів 
кооперативів.

За довідками звертатися у заготконтору рай- 
споживспілки.

і У КОМБІНАТІ 
ГРОМАДСЬКОГО 

ХАРЧУВАННЯ 
ОРГАНІЗОВАНО 

ШКОЛУ - ЇДАЛЬНЮ
ПО ПІДГОТОВЦІ 

КУХАРІВ 
ТРЕТЬОГО 
РОЗРЯДУ.

Учням виплачується 
стипендія. Приймають
ся особи віком до ЗО 
років.

Бажаючим необхідно 
подати такі документи:

— заяву,
— автобіографію,
— копію атестата,
— паспорт чи свідо

цтво про народження,
— характеристику з 

останнього місця робо
ти,

— медичну довідку 
(форма 086 у),

— 4 фотокартки.
Звертатися на адре

су: Бровари, вул. 50 ро
ків ВЛКСМ, 2; комбі
нат громадського хар
чування; відділ кадрів.

Адміністрація, партійний та профспілковий комітети 
заводу порошкової металургії імені 6О-р1ччя Радянської 
України сумують з приводу раптової смерті працівника 
бухгалтерії заводу, члена КПРС, ветерана Великої 
Вітчизняної війни та праціСТЕПУРІНА Миколи Івановича
і висловлюють щире співчуття рідним та близьким 
покійного.

«НОВАЯ ЖИЗНЬ»—орган Броваїрсного городско
го комитета Коммунистической партии Украины, 
городского и районного Советов народных депу
татов Киевская области. (На украинском языке) 
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